
Reactie op internet consultatie besluit kwaliteit kinderopvang en peuterspeelzaalwerk 

Geachte beleidsbepalers, 

Namens Stichting de Kinderkoepel meld ik graag dat wij verbetering van de kwaliteit van 
kinderopvang toejuichen. Uw huidige wetsvoorstel schiet daarin echter veel van zijn doel 
voorbij. 

Zaken als permanente educatie om onze medewerkers nog beter te geschikt te houden voor 
hun prachtige vak, is een uitstekend plan! 

De voorgestelde, verplichte inzet van HBO-ers is echter onnodig en deels onzinnig. Hoe nuttig 
inzet van hoger geschoolden ook is, verplichting van dergelijke inzet is geen resultaatgerichte 
maatregel. 

De huidige babyopvang in speciale babygroepen die in veel organisaties wordt toegepast, is 
van prima kwaliteit, uw maatregelen verstoren deze vorm van babyopvang. De voorgestelde 
eisen maken de kosten voor deze groepen ongekend hoog (+40%) en de uitvoerbaarheid 
onmogelijk. Dat kan betekenen dat deze soort opvang uit de reguliere kinderopvang verdwijnt, 
ongetwijfeld niet uw doelstelling. 

De verruiming van de BKR voor de BSO van 7+ is op geen enkele manier een compensatie 
voor de babygroepen en zou het ook niet moeten zijn! U impliceert daarmee dat de kwaliteit van 
de BSO er niet toe doet!! Integendeel, de BSO is eveneens gebaat bij een goede begeleiding 
door deskundige leidsters! Ik mag hopen dat u die kwaliteit ook blijft ondersteunen en niet op 
deze slinkse wijze laat verminderen. 

In de gehele dagopvang zorgt uw maatregel voor meer verticale groepsindeling, en een 
vermindering van kwaliteit voor kinderen. Ik verwijs u graag naar de berekeningen die vele 
collega’s hebben ingestuurd. 

De peuterspeelzaal of peuterdagopvang met haar minimale marges en korte dagdelen wordt 
geschaad door de kosten van diverse onderdelen van uw maatregelen. Deze voorschoolse 
voorzieningen hebben geen middel om dit zelf te compenseren anders dan door zeer hoge 
tarieven. 

Deze door u voorgenomen maatregelen zullen daardoor eveneens een negatief effect hebben 
op de doorstroom van peuters en aansluiting op de doorgaande ontwikkellijn. Zonde van alle 
inspanningen in de voorschoolse voorzieningen om kinderen in de peuterleeftijd op hun niveau 
te laten ontwikkelen en daarmee betere aansluiting op de basisschool te realiseren.   

De totale kosten van kinderopvang worden door uw maatregelen sterk verhoogd, ik zie geen in 
uw voorstel geen maatregelen om daar rekening mee te houden. Ik pleit daarom voor 
aanvulling van uw plannen met een serieuze financiële component om recht te doen aan de 
uitvoerbaarheid van betere kwaliteit! 

Tevens om de inhoudelijke maatregelen zodanig te heroverwegen dat er een uitvoerbaar pakket 
valt te maken dat zorgt voor meer kwaliteit en draagvlak in de kinderopvang bedrijven. met dat 
draag lak bereikt u meer dan met de opgelegde maatregelen waarvan veel vakkundige mensen 
bij voorbaat al snappen dat het de uitvoering van hun VAK geen goed doet.  

u veel wijsheid wensend, 

Met hartelijke groet, 

Ed Knegt 
Bestuurder/Algemeen directeur  

 


